
 
 

           06-12-2023 
Vragen ex art. 40 Reglement van Orde inzake inzameling oud papier 
 
Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 
 
Geschrokken en vol ongeloof hebben wij kennisgenomen van de raadsinformatiebrief 
d.d. 4 december 2023 met zaaknummer 720966 inzake inzameling oud papier. 
Hierdoor staat meerdere verenigingen binnen de Gemeente Meerssen een fikse 
financie le aderlating te wachten. Een ernstige situatie gezien het feit dat veel 
verenigingen ten gevolge van corona zowel organisatorisch als financieel reeds flink 
hebben ingeboet. Daarnaast zijn er binnen enkele kernen verenigingen welke met 
forse/extra (energie)kosten worden geconfronteerd en binnen afzienbare tijd zelfs 
geen accommodatie meer tot hun beschikking hebben.  
Het stoppen van inkomsten voor het ophalen van oud papier zou voor sommige 
verenigingen wel eens de doodsteek kunnen betekenen. 
Daarom vinden wij dit bij voorbaat onacceptabel (zonder de weerslag hiervan ten 
aanzien van de samenlevingen te kennen). Zeker omdat de inkomsten door het het 
ophalen van oud papier vanaf 01-01-2025 helemaal komen te vervallen. Lokaal DNA 
draagt het verenigingsleven, het cement van de samenleving, een zeer warm hart toe 
en maakt zich daarom ernstig zorgen. Gelet op het vooraanstaande hebben wij de 
volgende vragen aan u: 
 
(1) 
U geeft aan dat er in het land een aantal ernstige en zelfs fatale incidenten zijn 
geweest met vrijwilligers tijdens de inzameling van oud papier.  
Hebben er in onze gemeente ook incidenten plaatsgevonden? 
Zo ja welke, wanneer en welke maatregelen zijn er genomen? 
 
(2) 
Kunt u aangeven hoe een en ander was of is geregeld met betrekking tot de 
aansprakelijkheid? 
 
(3) 
Kunt u aangeven in hoeverre de huidige verenigingen problemen hebben met het 
vinden en inzetten van papierophalers en waar baseert u dit op? 
 
(4) 
U geeft aan dat de huidige inzamelaar Prezero heeft aangegeven bij een nieuwe 
aanbesteding vrijwilligers niet meer in te zullen schrijven en dat dit in lijn zou zijn 
met het landelijk beeld bij andere marktpartijen. Middels marktverkenning zou zijn 
gebleken dat zij alleen nog geï nteresseerd zijn in de inzameling van oud papier met 
eigen personeel en tijdens reguliere werktijden.  



Is het niet zo dat wie betaalt, ook bepaalt?  
Heeft u daarbij onderzocht of er andere inzamelaars beschikbaar zijn en zo ja tegen 
welke voorwaarden deze genegen zijn papier in te zamelen in onze gemeente?  
Indien dit onderzoek niet heeft plaatsgevonden, gaat/kunt u dit alsnog doen? 
 
(5)  
U geeft aan dat het niet meer door vrijwilliger ophalen van oud papier per 01-01-
2025 een fikse financie le aderlating is voor de betreffende verenigingen hetgeen wij 
alleen maar kunnen onderschrijven.  
Kunt u per kern en per vereniging inzichtelijk maken over welke bedragen het hier 
gaat?  
 
(6) 
Op 20 december 2023 is er van 19:00 – 20:00 uur in het gemeentehuis een 
bijeenkomst waarbij u in gesprek gaat over de impact voor de verenigingen. 
Zijn tijdens deze bijeenkomst ook raadsleden als toehoorder welkom? 
Indien nee, waarom niet? 
 
(7) 
In de kern Meerssen staan containers om oud papier naar toe te brengen, moeten 
deze ook weg? Of is er een mogelijkheid deze in andere kernen ook te plaatsen? 
 
(8) 
Bent u met ons de mening toegedaan dat de gemeente in deze een bepaalde 
verantwoordelijkheid heeft en samen met de verenigingen naar een oplossing dient 
te zoeken? 
 
(9) 
Is het College bereid om de aanbesteding MET vrijwilligers uit te zetten in de markt? 
Zijn daar wellicht al voorbeelden van? 
 
(10) 
Kunnen we de verenigingen die nu oud papier ophalen op een andere manier 
maatschappelijk betrekken om inkomsten te genereren? 
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
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